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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány embercsempészt engedett szabadon eddig a 
kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt  hónapok során  a  Büntetés-végrehajtás  Országos  Parancsnoksága  által  kiadott  adatok
szerint ezernél is több embercsempész került szabadlábra. Ennek oka, hogy olyan módon alakították
át az úgynevezett reintegrációs őrizet szabályait, amelyek alapján a már elítélt embercsempészeket
szabadon engedik a büntetésvégrehajtási intézetekből. Ezt követően az embercsempészeknek pedig
72 órán belül el kell hagyniuk Magyarország területét.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• 2024. január 17-ig pontosan hány embercsempészt helyeztek reintegrációs őrizetbe, hány 
embercsempészt engedtek szabadon ebben az időszakban?

• 2024. január 17-ig pontosan hány olyan embercsempész került vissza magyar 
büntetésvégrehajtási intézetekbe azért, mert megszegte a reintegrációs őrizetre vonatkozó 
szabályokat?

• Hány külföldi embercsempész szabadon bocsátását tervezik a következő 6 hónapban?
Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt

 

 

 


